

Syrian Arab Republic

Ministry Of Transport

Public Establishment of
Road Communication



الجمهورية العربية السورية

وزارة النقل

المؤسسة العامة للمواصلات الطرقيّة

٤/١٧/٧١

إعلان طلب عروض داخلي/ خارجي بالسرعة الكلية

تعلن المؤسسة العامة للمواصلات الطرقيّة عن رغبتها بإجراء طلب عروض داخلي / خارجي بالسرعة الكلية لتنفيذ مشروع صيانة وإعادة تأهيل اتوستراد نصيب - دمشق.

مدة العقد: ٤٠٠ / يوم تقويمي

تتم المناقصة وفق نظام عقود الجهات العامة الموحد الصادر بالقانون رقم ٥١/ لعام ٢٠٠٤م ودفتر الشروط

العامة الصادر بالمرسوم رقم ٤٥٠/ لعام ٢٠٠٤م، ووفق المواصفات الفنية الخاصة ودفتر الشروط الحقوقي والمالي الخاص.

ويعتبر العارض مطلعاً على إضبارة المشروع وفق الشروط التالية:

-التأمينات الأولية : ١,٠٠٠,٠٠٠ / \$ فقط مليون دولار أمريكي صالحة حتى انتهاء ارتباط العارض بعرضه وفق ما هو وارد بدفتر الشروط الحقوقي والمالي

-التأمينات النهائية: (١٠ %) من قيمة الاحالة.

ويتقدم جميع الشركاء بالتأمينات المؤقتة والنهائية وفق دفتر الشروط الحقوقي والمالي، ويتضمن طلب الاشتراك بأنهم متكافلين ومتضامنين.

تقديم إيصال شراء الاضبارة.

-مدة ارتباط العارض بعرضه: (٦٠) ستون يوماً تقويمياً تبدأ من اليوم التالي لانتهاء موعد تقديم العروض

-مدة ارتباط المتعهد المرشح بعرضه: (١٨٠) يوماً من اليوم التالي لتاريخ تبليغه أمر الإحالة عليه.

يحق للمتعهد طلب سلفة لا تتجاوز ١٠% / من قيمة العقد وفق ما هو وارد بدفتر الشروط الحقوقي والمالي.

-يجب على العارض الأجنبي أو الشركات الأجنبية تقديم كافة الوثائق المطلوبة مصدقة أصولاً من السفارة السورية المختصة و وزارة الخارجية السورية ومترجمة الى اللغة العربية من قبل ترجمان محلف في سورية.

وتقدم العروض ضمن ثلاث مغلفات مغلقة توضع في مغلف رابع معنون باسم المؤسسة العامة للمواصلات الطرقيّة ويكتب عليه موضوع طلب العروض والتاريخ المحدد لاجرائها واسم العارض وموطنه المختار في الجمهورية العربية

Syrian Arab Republic

Ministry Of Transport

Public Establishment of
Road Communication



الجمهورية العربية السورية

وزارة النقل

المؤسسة العامة للمواصلات الطرقيّة

السورية بالتفصيل ورقم هاتفه.

- وترسل الى ديوان المؤسسة العامة للمواصلات الطرقيّة بدمشق أو ترسل بالبريد المضمون على أن تصل وتسجل في ديوان المؤسسة بدمشق الكائن في شارع الحمراء مقابل البرلمان وفقاً لما هو وارد بدفتر الشروط الحقوقية والمالية في كلا الحالتين قبل نهاية الدوام الرسمي من يوم الاثنين الموافق ٢٠٢٦/٧/٢٠.

يتم فض العروض في جلسة سرية في تمام الساعة العاشرة صباحاً من يوم الاثنين الموافق ٢٠٢٦/٧/٢٠م تقدم العروض بالدولار الأمريكي.

فعلى من يرغب بالاشتراك في هذا الإعلان مراجعة مديرية العقود في المؤسسة العامة للمواصلات الطرقيّة للحصول على دفاتر الشروط الفنية والحقوقية والمالية الخاصة بالإعلان ونسخة الكترونية عن دفتر الشروط والمواصفات الفنية للطرق والجسور الصادر عن وزارة المواصلات لعام ٢٠٠٢م مقابل ١٠٠٠\$/ فقط ألف دولار أمريكي لاغير.

في حال وجود أي استفسارات أو الحاجة إلى توضيحات بشأن مستندات المناقصة، يرجى التواصل عبر الواتس على رقم الهاتف التالي / ٠٠٩٦٣٩٦٠٩٦٦٦٨٤ /

دمشق في / ١٤٤٨هـ الموافق لـ ٢٠٢٦/٧/٢٠م

المدير العام

للمؤسسة العامة للمواصلات الطرقيّة



صورة إلى :

وزارة النقل _ مديرية شؤون النقل البري .

مكتب السيد المدير العام .

مكتب السيد معاون المدير العام للشؤون الفنية .

مجلس الدولة (يرجى الاطلاع وتسمية ممثلكم لعضوية لجنة المناقصة وتكليفه بحضور اجتماعاتها في الوقت والتاريخ المحددين أعلاه) .

المؤسسة العربية للإعلان : عدد ٦/ نسخ رجاء النشر في صحيفة يومية وفي نشرة الإعلانات الرسمية .

المديريات :- العقود - المالية - التخطيط - الرقابة الداخلية - المعلوماتية - الصيانة - المشاريع الجديدة .

لجنة المناقصات : م. محمد الضعيف / م. رشا دلال / أ. شيرين معلا / أ. ياسر إسماعيل.

فرع المؤسسة العامة للمواصلات الطرقيّة في : دمشق - حلب - حمص - اللاذقية - طرطوس - الحسكة - دير الزور - الرقة - ادلب - حماه - السويداء - درعا - القنيطرة - المتابعة - ديوان المؤسسة - لوحة الإعلانات - المكتب الإعلامي

Syrian Arab Republic

Ministry Of Transport

Public Establishment of
Road Communication



الجمهورية العربية السورية

وزارة النقل

المؤسسة العامة للمواصلات الطرقيّة

External/ Internal Fast-Track Tender Announcement

The Public Establishment of road Communication announces its intention to conduct an External/Internal Fast-Track Tender for the Maintenance and Rehabilitation of the Nasib-Damascus Highway.

Contract duration: 400 calendar days

The tender is conducted in accordance with the Unified Public Entities Contracts System issued by Law No. 51 of 2004 and the General Terms and Conditions issued by Decree No. 450 of 2004, and in accordance with the Particular technical specifications and the special legal and financial terms and conditions.

The bidder is considered to have reviewed the project file according to the following conditions:

–Bid Bond: \$1,000,000 (one million US dollars only), Valid until the bidder's commitment to their offer expires, as mentioned in the legal and financial terms and conditions.

–Performance bond: 10% of the Contract Award Value.

All partners submit temporary and final guarantees in accordance with the legal and financial terms and conditions, and the application for participation includes that they are jointly and severally liable.

A receipt for the project file purchase must be submitted.

– The Bidder's commitment period to their offer: (60) sixty calendar days starting from the day following the deadline for submitting offers

–Commitment Period of the Successful Bidder: 180 days from the day following the date of notification of the contract award.

Syrian Arab Republic

Ministry Of Transport

Public Establishment of
Road Communication



الجمهورية العربية السورية

وزارة النقل

المؤسسة العامة للمواصلات الطرقيّة

The contractor is entitled to request an advance not exceeding /10%/ of the contract value, in accordance with what is stated in the legal and financial terms and conditions.

–Foreign bidders or companies must submit all required documents, duly certified by the relevant Syrian embassy and the Syrian Ministry of Foreign Affairs and translated into Arabic by a certified translator in Syria.

Bids must be submitted in three sealed envelopes, which are then placed in a fourth envelope addressed to the Public Establishment of road Communication. This fourth envelope must clearly state the subject of the tender, the date of the tender, the bidder's name, their chosen address in the Syrian Arab Republic, and their telephone number.

–It shall be sent to the office of the Public Establishment of road Communication in Damascus or sent by registered mail, provided that it arrives and is registered at the office of the Establishment in Damascus on Al-Hamra Street opposite the Parliament, in accordance with what is stated in the legal and financial terms and conditions book in both cases before the end of official working hours on the day *Sunday* of 26/7 / 2026 AD

The bids will be opened in a closed session at exactly 10:00 AM on the day *Monday* of 27 / 7 / 2026 AD.

Bids shall be submitted in US Dollars (USD).

Those who wish to participate in this announcement should contact the Contracts Directorate at Public Establishment of road Communication to obtain the technical, legal and financial terms and conditions for the announcement and an electronic copy of the terms and technical specifications for roads and bridges issued by the Ministry of Transport for the year 2002 AD for a fee of \$1000 only, thousand US dollars only.

Syrian Arab Republic

Ministry Of Transport

Public Establishment of
Road Communication



الجمهورية العربية السورية

وزارة النقل

المؤسسة العامة للمواصلات الطرقيّة

If you have any questions or require clarification regarding the tender documents, please contact us via WhatsApp at the following phone number: 00963960966684

Damascus, 1448 AH / 2026 AD

General Manager

Public Establishment of road Communication

Eng. Moaz Najjar



:Copy to

.Ministry of Transport – Directorate of Land Transport Affairs

.Office of the Director General

.Office of the Assistant Director General for Technical Affairs

State Council (Please review and nominate your representative to the Tender Committee and assign them to attend its meetings at the time and date specified above)

.Arab Advertising Corporation: 6 copies. Please publish in a daily newspaper and the Official Gazette

Directorates: Contracts, Finance, Planning, Internal Control, Information Technology, Maintenance, New Projects, Traffic Engineering

.Tender Committee: Eng. Muhammad Al-Daif / Eng. Rasha Dalal / Ms. Shirin Ma'alla / Mr. Yasser Ismail

Branches of the General Establishment for Road Transport in: Damascus / Aleppo / Homs / Latakia / Tartous / Al-Hasakah / Deir ez-Zor / Raqqa / Idlib / Hama / As-Suwayda / Daraa / Quneitra / Follow-up

Establishment Headquarters – Notice Board